

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Styrelsemöte 2 GFS

Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll STYM2.pdf

Storlek: 174319 byte

Hashvärde SHA256:

981741d8ec3563a238a3f0dc57efb81afd7197f938b8707289c65d63ca8a1ba5

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 4:

Siri Larsson

Signed with BankID 2024-10-21 10:50 Ref: f9bbc5e2-df4b-4756-94b1-3537d4d74878

STELLA DONNING

Signed with BankID 2024-10-11 17:36 Ref: 5e4ddd07-edd7-48ac-a4f9-a1dd0b6d5331

MELKER WARGBANER

Signed with BankID 2024-10-11 16:55 Ref: cd81b558-85f5-414c-80e2-4f2cc6b07f5d

Viktor Rikard Sjödahl

Signed with BankID 2024-10-11 14:42 Ref: 33d215ca-e613-4ef9-a417-38765580e812

Protokoll Styrelsemöte 1

Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025

Tid: 03 oktober 2024, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)

Plats: Eva Wibergs rum.

Närvarande:

Mikael Wargbaner, GFS ordförande

Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare

Samuel Martinsson, suppleant Chalmers Studentkår (*lämnar mötet 17:10*)

Stella Donning, ledamot Handelshögskolans i Göteborgs studentkår

Bahram Fendi, ledamot Sahlgrenska Akademiens Studentkår

Johanna Au, suppleant Konstkåren (*lämnar mötet 16:57*)

Siri Larsson, ledamot Göta studentkår

(Fr.om 14.45) *Alma Jönsson Medlem i medlemskåren HHGS

§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Melker Wargbaner öppnar mötet 14.01

Styrelsen beslutar

att finna mötet behörigt utlyst

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer

Presidiet föreslår

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjödahl som mötessekreterare

Siri Larsson som justeringsperson

Stella Donning som justeringsperson

Styrelsen beslutar

Att välja:

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjödahl som mötessekreterare

Siri Larsson som justeringsperson

Stella Donning som justeringsperson

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan

Presidiet föreslår:

att godkänna föredragningslistan med tillägg

Att riva upp beslut om att godkänna föredragningslistan

Att godkänna föredragningslistan med ändringarna att flytta fram

punkt 3.3 och 3.5 till före punkt 3.1.

Styrelsen beslutar

att riva upp beslut om att godkänna föredragningslistan

att godkänna föredragningslistan med ändringarna att flytta fram punkt 3.3 och 3.5 till före punkt 3.1.

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll

Bilaga 1

Styrelsen beslutar

att godkänna föregående mötesprotokoll

§ 1.5 Mötets offentlighet

Styrelsen beslutar

att hålla ett öppet möte

§ 1.6 Mötets beslutsmässighet

Styrelsen beslutar

att anse mötet beslutsmässigt

§ 2 Rapporter

- § 2.1 **Rapport från GFS presidium** Bilaga 2
Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar
att lägga rapporten till handlingarna

- § 2.2 **Presidiebeslut** Bilaga 3
Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar
att lägga rapporten till handlingarna

- § 2.3 **Rapport från GBG7000+** Bilaga 4
Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar
att lägga rapporten till handlingarna

- § 2.4 **Rapport från kårerna**
Föredragande: Respektive kår

Konstkåren: Insparken har genomförts. Uppstart av sektionernas arbete, väldigt många nya inom organisationen så det finns ett kunskapsglapp att ta igen. Presidiet har ansvarat för överlämning av det dagliga arbetet inom kåren.

Chalmers: Det rullar på. Mottagningen avslutat för några veckor sedan. Vardagsarbetet. Verksamhetsplanen är nu klubbad av fullmäktige och skall börja jobbas med. Det stora projektet kåren 2040 har fått en styrgrupp och skall börja jobbas kontinuerligt med. En utvärdering av hur

organisationen kan bli bättre. Strategidag i tisdags med fokus på engagemangsformer inom kåren.

Göta: En heltidare har av sagt sig sitt uppdrag, det har varit en högre arbetsbelastning hos presidiet. Inspark är fortfarande igång, sista eventet imorgon. Lanserar snart sin flik om studentpolitik på hemsidan. Studenters hälsa och välmående är det första studentpolitiska temat.

SAKS: Stor diskussionspunkt har varit GUDKs uttåg ur kårerna. Det har varit ett par bränder angående studiesociala problem. Arbetet fortgår.

HHGS: Strategidag i helgen, utvärdera rollerna inom HHGS, diskutera omorganisation av kåren. Kårvalet skall startas upp snart, verkar finnas ett starkt intresse. HHGS veckan kommer snart och sedan bal i slutet av oktober.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

2.5 Övriga rapporter

Fördragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna

Paus till 14:50.

§ 3 Beslutsärenden

§ 3.3 Val av revisorssuppleant SGS

Bilaga 7

Valberedningen föreslår

att styrelsen ska välja Alma Jönsson till SGS revisorssuppleant för verksamhetsåret 2024/2025.

Styrelsen beslutar

att ska välja Alma Jönsson till SGS revisorssuppleant för verksamhetsåret 2024/2025.

§ 3.5

Val av revisorssuppleant för GFS

Bilaga 9

Valberedningen föreslår

att styrelsen ska välja Alma Jönsson till GFS revisorssuppleant för verksamhetsåret 2024/2025.

Styrelsen beslutar

att ska välja Alma Jönsson till GFS revisorssuppleant för verksamhetsåret 2024/2025.

§ 3.1

Fyllnadsval ledamot SGS

Bilaga 5

Presidiet föreslår

att styrelsen ska välja Nils Geeraedts till ledamot med ett mandat fram till 2026-12-31.

eller

att styrelsen ska välja Christian Pålsson till ledamot med ett mandat from till 2026-12-31.

Styrelsen beslutar

att välja Nils Geeraedts till ledamot med ett mandat fram till 2026-12-31.

§ 3.2 **Val av SGS revisor** Bilaga 6
Valberedningen föreslår

att styrelsen ska välja Emil Widlöf till SGS revisor för verksamhetsåret 2024/2025.

Styrelsen beslutar

Att välja Emil Widlöf till SGS revisor för verksamhetsåret 2024/2025.

§ 3.4 **Val av GFS revisor** Bilaga 8
Valberedningen föreslår

att styrelsen ska välja Emil Widlöf till GFS revisor för verksamhetsåret 2024/2025.

Styrelsen beslutar

Att välja Emil Widlöf till GFS revisor för verksamhetsåret 2024/2025.

§ 3.6 **Val av presidieråd** Bilaga 10
Siri Larsson justerar ut sig 15:48.

Presidiet föreslår:

att styrelsen ska välja Siri Larsson till presidieråd 2024/2025.

att styrelsen ska välja Gabriella Näslund till presidieråd 2024/2025.

Styrelsen beslutar

att välja Siri Larsson till presidieråd 2024/2025.

att välja Gabriella Näslund till presidieråd 2024/2025.

Siri Larsson justerar in sig 15:55

§ 3.7 Val av valberedning Bilaga 11

Presidiet föreslår:

att styrelsen ska välja Valberedning för verksamhetsåret 24/25

Siri Larsson yrkar

att öppna upp för fri kandidatur för valberedning till nästkommande STYM.

Styrelsen beslutar:

att styrelsen ska välja Valberedning för verksamhetsåret 24/25

att öppna upp för fri kandidatur för valberedning till nästkommande STYM.

Paus

§ 4 Diskussionsärenden

§ 4.1 Diskussionsworkshop Bilaga 12

Ytterligare ämnen att diskutera:

Chalmers: Hälsa - både psykisk och fysisk där man diskuterar vad man kan göra för alla Göteborgs Studenter. Diskutera närmare hälso-sjukvård.

Diskutera gemensamma ytor och möjligheter för alla studenter att gemensamt mötas

Intern-diskussionsworkshops, vad har vi för mål med verksamheten framåt.

Göta: Tänka på att skicka ut om diskussionsworkshops i god tid. Att ha en intern-workshop i god tid. Föreslår att stryka workshop om studentstadsstrategin för att lämna plats till alla ämnen. Arbetsgrupper inför workshops är ett steg för mycket. Tänk på att korta ner utomstående aktörers tid.

Handels: Prioritera arbete, inte alltid möjligt med arbetsgrupper för arbetet framåt.

Konstkåren: Lägga fokus på dem interna diskussionerna.

§ 4.2 Handels-Consulting rapport Bilaga 13

Positiva svar om marknadsföring och medskick angående att doktorandnivå kan tillkomma. Kommunikering och diskussion angående distribuering genomförs. GFS ser till att det tillkommer material som kan spridas genom sociala medier, SCALA-skärmar och liknande. GFS loggan och Kårenas loggor finns med i materialet.

Johanna Au lämnar mötet 16:57

§ 4.3 Projekt till Studentforum Bilaga 14

Man föreslår att använda pengarna från Studentforum till marknadsföring av enkäterna. Pengarna skall användas till studenterna i staden, om vi inte har ett nytt projekt så är det inte önskvärt.

§ 4.4 Feedback om markanvisning Tunnländsgatan Bilaga 15

Digitalisera projektens presentation.

Att förbereda representanterna på vad dagen innebär och hur upplägget är. Tydlighet i vad som förväntas och hur det förväntas genomföras.

Bra att bjuda på lunch så att man kan arbeta tidseffektivt.

Räkna med längre tid per projektförslag.

Lägga ett maxkrav på storleken

Samuel Martinsson lämnar mötet 17:10

Alma Jönsson lämnar mötet 17:11

§ 4.5 **Gemensamt aktivitetshus för Göteborgs studenter** Bilaga 16

Presidiet föreslår:

Att bordlägga punkten

Styrelsen beslutar:

Att bordlägga punkten

§ 5 **Avslutning**

§ 5.1 **Övriga frågor:**

5.1.1 Regler för Boverket.

Tas upp och diskuteras. Kåreerna beslutar sig för att inte uttala sig i frågan.

§ 5.2 **Nästa möte**

5e november 2024 14-17 i Ewa Wibergs-rum

§ 5.3 **Mötesutvärdering**

Mötesformalia-möte. Önskemål om mer tydlighet och transparens i handlingarna. Lätta upp mötesformalian lite mer för att möjliggöra samtal. Presidiet tackar samtliga för sitt inspel.

§ 5.4 **Mötets avslutande**

Mötet avslutas 17:27

